
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2017/18:1194 Försäljningen av Metria

Den 20 juni 2017 röstade riksdagen ja till att sälja Metria AB, som har sitt 
huvudkontor i Gävle.

Närings- och innovationsministern redovisade den 30 augusti 2017 följande i 
sitt svar på min skriftliga fråga om effekter i Gävleregionen vid försäljning av 
Metria:

”Min uppfattning är att bolagets verksamhet bör få bättre 
utvecklingsmöjligheter med en annan ägare och vi kommer att eftersträva att 
hitta en ägare som verkar för att bolaget långsiktigt utvecklas väl.”

I ett svar på min fråga den 12 oktober redovisade ministern att ”processen med 
att avyttra statens aktier i Metria AB har påbörjats”.

Metria har en viktig roll inom samhällsbyggnadsområdet, och inom den 
sektorn ser vi  många bolagsaffärer som syftar till att utveckla företagen, 
skapa nya synergieffekter och öka konkurrenskraften. Metria ökade 
omsättningen i fjärde kvartalet med 5,5 procent med fortsatt god lönsamhet, 
vilket är positivt.

Min fråga till närings-och innovationsminister Mikael Damberg är: 

 

Hur bedömer ministern att försäljningsprocessen går?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-19
Besvaras senast
2018-04-25 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


